



ReliancePremier®
THE JOURNEY GOES ON

7D5N GLAMOROUS SHANGHAI

魅力上海之旅



PRIVATE TOUR / 私人组团

NO SHOPPING STOP / 全程无购物站

SCAN HERE



CONTACT US


ReliancePremier®
THE JOURNEY GOES ON

For More Information



+603-8326 5099



+6012-929 7566



reliancepremiertravel.com

Address:

L2-02 & L3-02 Netizen Residensi (next to MRT)
Bandar Tun Hussein Onn Cheras 43200 Selangor



ReliancePremier®
THE JOURNEY GOES ON

7D5N GLAMOROUS SHANGHAI 魅力上海之旅

Day 1 - Kuala Lumpur - Shanghai

☪ MOB

Upon arrival at **Shanghai Pudong International Airport (PVG)** with local representatives. Transfer to hotel and proceed to check-in. Overnight at hotel in Shanghai.

第一天 - 吉隆坡 - 上海

☪ 机上用餐

抵达上海浦东国际机场 (PVG) 与当地司陪汇合。乘车转至酒店办理手续，入住上海当地酒店。

Day 2 - Shanghai

☪ B/L

Breakfast at the hotel and morning visit **Tianzifang**, a unique blend of the former French Concession administrative area, stone-gated alleyways, and alleyway factory zones. Stroll along the vibrant **Wukang Street**, known for its lively atmosphere and rich historical charm, highlighted by the iconic **Wukang Mansion**, a renowned architectural landmark. Explore **Nanjing Road**, Shanghai's iconic commercial street, filled with a blend of modern shops and traditional culture. Night visit **The Bund**, a historic waterfront district offering stunning views of the Huangpu River and Shanghai's striking skyline. Overnight at hotel in Shanghai.

第二天 - 上海

☪ 早/午

酒店早餐，早晨前往**田子坊**，融合了法租界行政区、石库门里弄和里弄工厂区的独特区域。随后漫步在充满活力的**武康路**，皆以热闹的氛围与丰富的历史魅力而闻名，打卡著名的地标 — **武康大楼**。走访具有上海标志性的商业街 — **南京路步行街**，显眼现代商铺与传统文化交相辉映。夜游外滩，欣赏着历史悠久的滨水区、灯光璀璨黄浦江与上海城市壮丽的天际线。入住上海当地酒店。

Day 3 - Shanghai

☪ B/L

Hotel breakfast and morning experience ascend to the **118th-floor observation deck of Shanghai Tower** to admire the panoramic view of the city of Shanghai. Explore the **China Art Museum**, featuring a vast collection of modern and contemporary Chinese art. Proceed to **Guangfulin Cultural Relics Park**, an archaeological site that highlights over 5,000 years of Shanghai's history with ancient relics and traditional architecture, offering a glimpse into the region's cultural heritage. Night walk at **Yu Garden Bazaar** for traditional crafts, souvenirs, and local snacks in a lively, historic setting next to Yu Garden. Overnight at hotel in Shanghai.

第三天 - 上海

☪ 早/午

酒店早餐，登上海大厦118层观光台，欣赏上海市区的全景。继续参观**中华艺术宫**，细品丰富的现代和当代中国艺术珍藏。前往**广富林文化遗址公园**，探索超过5,000年上海历史的考古遗迹与传统建筑，领略地区文化遗产。夜游在**豫园商城**，购买传统工艺品、纪念品与本帮小吃。入住上海当地酒店。

Day 4 - Shanghai - Suzhou

☪ B/L

After breakfast, head to Suzhou to visit the **Suzhou Museum**, a modern garden-style museum designed by I.M. Pei, blending Jiangnan water-town charm with geometric aesthetics. Continue to the **Humble Administrator's Garden**, a Ming Dynasty masterpiece and China's top classical garden, before strolling along historic **Pingjiang Road** with its canals, stone bridges, and local delicacies. In the evening, enjoy the dazzling night views **Jinji Lake**, where a light show and ferris wheel showcase Suzhou's modern charm. Overnight at hotel in Suzhou.

第四天 - 上海

☪ 早/午

早餐后前往苏州，参观贝聿铭设计的**苏州博物馆**及中国四大名园之一的**拙政园**。随后漫步历史悠久的**平江路**，欣赏古桥流水与地道小吃。夜晚前往**金鸡湖**，感受灯光秀与摩天轮映衬下的现代苏州魅力。入住苏州当地酒店。



Day 5 - Suzhou - Shanghai

B/L

Morning visit to **Hanshan Temple** and stroll along **Shantang Street**, enjoying its ancient bridges and a traditional boat ride. In the afternoon, return to Shanghai to explore the **Starbucks Reserve Roastery**, **Zhangyuan Garden**, and view the iconic **LV Cruise Ship** at the Bund. Overnight at hotel in Shanghai.

第五天 - 苏州 - 上海

早/午

上午参观寒山寺，漫步于山塘街，欣赏古桥风光并体验传统船游。下午返回上海，参观星巴克臻选烘焙工坊、张园，并在外滩欣赏标志性的LV游轮。入住上海当地酒店。

Day 6 - Shanghai

B/L

In the morning, visit the **Shanghai Museum (East Branch)** in Pudong to admire its rich collection of bronzeware, ceramics, calligraphy, and paintings that trace the evolution of Chinese civilization. In the afternoon, step back in time at **1192 Old Shanghai Street**, where 1920s-style shops and trams recreate the city's nostalgic charm, before heading to **Qiantan Taikoo Li**, a modern open-air shopping district with rooftop walkways offering views of the Huangpu River, international brands, and unique dining options. Transfer back to Shanghai Pudong International Airport (PVG).

第六天 - 上海

早/午

上午参观位于浦东的上海博物馆东馆，欣赏青铜器、陶瓷、书法和绘画等珍藏，感受中华文明的发展脉络。下午漫步于1192老上海街，体验仿1920年代的商铺与电车，感受怀旧风情；随后前往前滩太古里，在开放式街区漫步屋顶步道，饱览黄浦江景色，享受国际品牌与特色餐饮的魅力。返回上海浦东国际机场 (PVG)。

Day 7 - Shanghai - Kuala Lumpur

MOB

Back to Kuala Lumpur, end tour.

第七天 - 上海 - 吉隆坡

机上用餐

返回吉隆坡，结束行程。



Local 4* or similar
当地4*或同级

SHANGHAI / 上海 4N
Holiday Inn Express Shanghai
Putuo
长风公园智选假日酒店

SUZHOU / 苏州 1N
UrCove by Hyatt Suzhou
Shantang Street
山塘街逸菲酒店



Optional Tour
自费项目

Shanghai Disneyland Day Trip
全天畅游上海迪士尼乐园

Estimated Cost: RM520+ per pax **
预估费用: RM520+ / 人 **



PROPOSED FLIGHT
航班选项

上海航空公司
SHANGHAI AIRLINES



malaysia
airlines

(subject to seats availability)
(视座位情况而定)

INCLUSIONS

- 5 nights hotel at standard room category (Twin share basis) with daily breakfast.
- Private Tour with Professional Chinese/ English Speaking Guide and transportation.
- Entrance Fees and Meals as indicated in itinerary.
- No shopping stop.
- International Flight (Direct Flight).
- Tour Tipping.
- China Visa Free (Valid for Malaysian).

EXCLUSIONS

- All personal expenses and other services not specified in itinerary.
- All Covid tests expenses.
- Travel Insurance.

Package Price

Including return flight from Kuala Lumpur
(Estimated)
配套价格
包含吉隆坡往返机票 (预估价)

* Please contact us for actual price as it is subject to airline seats availability & peak season.
* 实际价格请联系本公司确认，因机位有限且旺季期间价格可能有所调整。

IMPORTANT NOTES:

- The sequence of the itinerary is subject to change based on actual travel arrangements and operational considerations.
- This tour operates on a private tour basis with a minimum of 4 persons to go, and daily departure is available, subject to availability.
- Local ground arrangements are subject to traffic and weather conditions; alternative plans may be implemented as necessary.
- This package is based on a standard category and is not classified as luxury or deluxe.
- Accommodation is arranged in local 4-star standard hotels. Upgrades to local 5-star hotels are available upon request and may incur additional charges.
- Tour departures avoid China public holidays and Golden Week (blackout period applies).



Tour Inclusions

- **Accommodation:** 5 nights in standard room category (Twin share basis) with daily breakfast.
- **Private Tour:** Includes a professional Chinese/English-speaking guide and transportation throughout the tour.
- **Entrance Fees and Meals:** All entrance fees and meals as specified in the itinerary are included.
** For groups of 2 to 8 participants, meal arrangements, including lunch and dinner, are not included in the tour package. **
- **No Shopping Stops:** The tour does not include any designated shopping stops.
- **International Flight:** Direct international flight is included.
- **Tipping:** Tips for guides and drivers are included.
- **China Visa:** Visa-free entry for Malaysian citizens.

** According to the recent regulations released by the Malaysian and Chinese governments, Malaysian passport holders are eligible for a 15-day visa-free entry to China until 31st December 2025, 23:59. **

Tour Exclusions

- **Personal Expenses:** All personal expenses and services not specified in the itinerary.
- **Covid-19 Tests:** Any costs associated with Covid-19 testing.
- **Travel Insurance:** Travel insurance is not included and should be arranged by a travel consultant separately.

Remarks

- **Pricing Validity:** Prices quoted are valid only for Malaysian citizens.
- **Reservations:** Currently, airline seats and hotel accommodations are not reserved. Airline quotations are subject to change, and seat availability is on a first-come, first-served basis.
- **Itinerary Changes:** The sequence of the itinerary is subject to change based on actual travel arrangements.
- **Group Size Reduction:** If the proposed group size is incorrect and subsequently reduced, the pricing will be adjusted accordingly. The tour price will be recalculated to reflect the new group size, which may result in a slight increase in the per-person cost.

旅游包含事项

住宿: 五晚标准房型（双人大床间）包含每日早餐。

私人旅游: 包含专业的中文/英文导游讲解与全程交通服务。

门票与膳食安排: 包括行程中指定的所有景点门票与膳食安排。

** 针对于2至8人成团，膳食安排，包括午餐与晚餐，将不包含在配套中。 **

全程无购物站: 此行程不包括任何指定的购物站。

国际航班: 包括直飞国际航班。

小费: 包括导游与司机的小费。

中国签证: 马来西亚公民免签。

** 根据马来西亚与中国政府最近发布的规定，马来西亚护照持有人可享有15天的免签入境中国优惠，有效期至2025年12月31日23:59。 **

旅游不包含事项

个人费用: 所有个人费用及行程中未列明的服务。

新冠检测: 与新冠检测相关的所有费用。

旅行保险: 旅行保险不包含在内，需另行由旅行顾问安排。

备注

价格有效性: 报价仅对马来西亚公民有效。

预订情况: 目前尚未预订航空座位与酒店住宿。航空报价可能会发生变化，座位以先到先得为准。

行程变动: 行程的顺序可能会根据实际旅行安排进行调整。

团体人数减少: 如果拟定的团体人数不准确且随后减少，价格将相应调整。配套价格将会重新计算，以反映新的团体人数，这可能会导致每人费用略有增加。

